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Technische vragen m.b.t. SB Stand van zaken Groen Groeit Mee 

 

Partij Nr. Vraag / Input Antwoord / Reactie 

SGP  1 24 november is niet op een woensdag waardoor het voor 

ons ingewikkeld is om dit soort sessies bij te wonen, maar 

het is ook niet opeen maandag zoals in de brief vermeld.  

 

 

Er is bewust gekozen voor een dag waarop geen andere vergaderingen 
plaatsvinden zodat meerdere partijen o.a. gemeenten en andere be-
stuursorganen kunnen aansluiten bij de werkconferentie. De maandag-
ochtend is inderdaad een foute weergave dit had donderdagochtend 
moeten zijn. 

 2 Hoe worden de Staten meegenomen in de verdere uitwer-

king van de vier voorbeeldgebieden en in de mogelijke in-

diening van een Regiodeal?  

 

Op dit moment wordt gewerkt aan een plan van aanpak voor elk van de 
vier voorbeeldgebieden. Dat is ook het geval voor een uitwerking van 
een mogelijke Regiodeal. Mogelijk kunnen enkele voorbeeldgebieden 
onderdeel worden van een voorstel voor de Regiodeal. Dit wordt eind 
van dit jaar duidelijk. De Staten worden begin vervolgd jaar bij de ver-
dere uitwerking van beide trajecten betrokken. 
 

GroenLinks 3 In hoeverre liggen de baten van groen in verhouding tot de 
kosten ofwel investeringen in groen en circulair? 
 

Op dit moment wordt gewerkt aan de uitwerking van de financierings-
strategie. In deze strategie worden de baten van het groen zichtbaar ge-
maakt in verhouding tot de kosten. 

 4 In hoeverre wordt er in het vervolg van het gebiedsgericht 
programmeren en de plannen van aanpak voor de vier 
voorbeeldgebieden gewerkt met de MKBA-methodiek? 

 

Bij de uitwerking van de plannen van aanpak voor de vier voorbeeldge-
bieden wordt de uitgewerkte financieringsstrategie getoetst. Omdat in de 
strategie gewerkt wordt met kosten versus baten wordt een vergelijk-
bare toets gemaakt. 

 


